
The New Cambridge Medieval History

The New Cambridge Medieval History_下载链接1_

著者:Michael Jones

出版者:Cambridge University Press

出版时间:2000-4-1

装帧:Hardcover

isbn:9780521362900

The sixth volume of The New Cambridge Medieval History covers the fourteenth
century, a period dominated by plague, other natural disasters and war which brought
to an end three centuries of economic growth and cultural expansion in Christian
Europe, but one which also saw important developments in government, religious and
intellectual life, and new cultural and artistic patterns. Part I sets the scene by
discussion of general themes in the theory and practice of government, religion, social
and economic history, and culture. Part II deals with the individual histories of the
states of western Europe; Part III with that of the Church at the time of the Avignon
papacy and the Great Schism; and Part IV with eastern and northern Europe,
Byzantium and the early Ottomans, giving particular attention to the social and
economic relations with westerners and those of other civilisations in the
Mediterranean.
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作者介绍: 

迈克尔·琼斯（Michael Jones），英国历史学家，研究方向为法国中世纪史。
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作者简介：作者刘景华，武汉大学历史学院教授
原文出处：《史学理论研究》(京)2004年第03期 第130-141页 期刊名称：《世界史》
复印期号： 2004年10期
《剑桥中世纪史》(以下简称《老版》)第一至八卷在1911年至1936年间出版。此后虽有
略加修改的多次重印本，但无论从思想观点还...  

-----------------------------
【摘要】《新编剑桥中世纪史》中译本终于要向华语世界的读者展现真容!由中国社会
科学院武寅研究员任首席专家、中国世界古代中世纪史学会倾力投入的“《新编剑桥世
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界古代史》《新编剑桥中世纪史》翻译工程”自2009年启动，现已进入收官阶段。这
部即将由中国社会科学出版社出版的...  
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